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Brťková Adéla (MHMP, PRP)

pondělí 21. února 2022 10:33
posta@praha.eu
Fwd: 1) Stížnost na nečinnost při vyřizování stížností a podnětů 2) Stížnost na
starostku a místostarostu P5
Stížnost na nečinnost při vyřizování stížností a podnětů ÚMČ P5 (MHMP, KV, MV,
ČT).pdf; Příloha č. 2 - Mail říloha č. 3 - Petice včetně

komentářů.pdf; Příloha č. 1 - Stížnost na neřešení dlouhodobé hlukové zátěže.pdf;
Příloha č. 5 - Praha 5 - Barrandov.pdf

Od:
Odesláno:

Komu:
Předmět:

Přílohy:

Dobrý den,

žádám tímto o informaci, zda byla moji stížnost na nečinnost ÚMČ Prahy 5 v souladu se zákonem postoupena k

vyřízení MHMP.

Doplňuji, že stížnost byla podána prostřednictvím ÚMČ P5 k MHMP.

Předem děkuji za informaci.

S pozdravem

..... il -—.......
Od;
Komu: podatelna@praha5.cz, vit.solle@praha5.cz, stepan.rattay@praha5.cz, odbordk@mvcr.cz

Datum: 2. 2. 2022 11:32:35
Předmět: 1) Stížnost na nečinnost při vyřizování stížností a podnětů 2} Stížnost na starostku a místostarostu P5

Vážení,

zasílám tímto stížnost na (ne)postup ÚMČ Praha 5 a jejího vedení ve věci několika stovek občanů

trpících hlukem z hudebního festivalu Společnosti LMB, s.r.o. v ledárnách Braník na Praze 4.

S pozdravem
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Iniciativa HLUK Z PRAHY 4

(dále také „Stěžovatel")

Starostka městské části Praha 5
Zastupitelstvo městské části Prahy 5

Výbor životního prostředí městské části Praha 5
Oddělení kontroly a stížností, Odboru Kancelář tajemnice městské části Praha 5

Městská část Praha 5
nám. 14. října 1381/4

150 22 Praha 5
V Praze dne 2. 9. 2021

STÍŽNOST NA NEŘEŠENÍ DLOUHODOBÉ HLUKOVÉ ZÁTÉŽE
ŠÍŘÍCÍ SE Z PROSTORU LEDÁREN BRANÍK NA OBYVATELSTVO

PRAHY 5

Vážení

Obracíme se na vás opakovaně, ve věci hlukové zátěže z festivalu Ledáren Braník, kvůli které celé léto
trpělo několik stovek obyvatel a to včetně značné části obyvatel Prahy 5.

Podařilo se nám postupem dle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím zjistit,
že z vaší stany, nebyl uskutečněn vůbec žádný krok k tomu, aby se situace trápící stovky' občanů
vyřešila.

Již dne 3. 9. 2021 byl odeslán starostce a všem zastupitelům MČ Praha 5 podnět k řešení problému

hlukové zátěže, která z velké části dopadá na obyvatele Prahy 5. V té době měla petice proti této hlukové
zátěži přes 300 podpisů.

Dnes má petice 616 nodpisů, jejichž značnou Část tvoří obwatclé Prahv 5. Petici přikládáme
v příloze. Protože nám nebyla z Vaší strany poskytnuta informace o tom, jak byl náš předchozí podnět
vyřešen, začala naše iniciativa sama zjišťovat, jaký způsobem UMČ Prahy 5 problém stovek občanů

řešil.
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Předseda výboru životního prostředí nám mailem ze dne 15.9. 2021 sdělil následující;

V©jmelk8 Jiří -jf: ■ 15 9 2021, 11'39VJ
KOPíi! Íí?uk^>4®p05t C2

Jednání VŽP

pri^ednal výbor iivolniho psostredí MC Praha 5 probiematiiuj hluku, tósrý se ií?í z Ps^hy 4
. VŽP pt^l usnesení že žádá mřsíostaroslu íng Brože

Dobrý den, s-e číwtek 9 9.2021
«Aítóuje obývali Bairanctova
1) aby zahájil jednání s MČ Praha 4 a Ma^sUátem hl. m. Prahy o vílvu hiKtetaídi produkci' v bývalé Pražné iedámé a reienčnl

náéii v Praze 4 ne vybisné čés^ Praha 5.
2] aby daSs' pos&p kísizidtova! s hy^enickou stanicí hl, m. Prahy.
S pozdravem Jiří Vejmeíka, předseda výboru životního f^osifedí MČ Praha 5

an^.

Vše tedy nasvědčovalo tomu. že UMČ Prahy 5 bude situaci alespoň nějakým způsobem řešit. Dne 22.
9. 2021 starostka MČ Praha 5 Mgr. Renata Zajíčková odpověděla mailem paní

--------- Fomrarded messa^---------
Od: Janků Zdeňka <ZílMk'l.iá0ilMÍ^g.r3iia6.c.£>
Date; st 22. 9.2021 14:19
Su

i

VBŽer.3 pans inžsnýrkc,

děkuji Vám m víš s-msii, ve icterém mne žádáte o podpory pří ortovem poHöcf« rsprezeoi&ce h-tgvr?i>so mésts Prahy vs věd nadměrného hiíjku t
Koncertů v areálu branickyori Ledáren konaných v rgmd festiveiy lucerna ^^ussc Bar Open Aüf.

Ujíítuií Vás, fe mne situace, kterou i>opi5ujete, veirti; znÄiidöujs, už jenom srow. zs mi zéieií na tom, soy ?»čané fvssí městsKé části mořil? fňv
příjemném prcstřed! 3 svůj vciný čss mohli träv'it podle swho uvážení s niebyli c^éžc-vánihíukeír.i veřejné produkte konané dokonce mimo -isem!

městské části Praha 5.

V téíosoyviílosti bych Vés ráda iníormovala,. že jsem uvedeniju záidítPK projedná'ř^ía se stsrsstkou MČ Praha a 55^^! Irsnsu fí.íicnsltoMu. Ktefá

csŤCMia psni Ugk. Hsru Treštíkovsu, radr« pro kutfuru hlavního m^a Prsňv; se láassti o řešeni teta situace. V příloze tchcsto pfípisu ml dovolte zaslat

vyjádření psnr radní Ttéstikové.

Lesožni ročník uvedeného fesdvaiu s-yi jlí ukončen, ate ráda ö\«:h \ás yjístS-e, že společné 5 saní ^rosSaju Prsha 4 budeme apelovat na rús-jri

město Prahl.;, siry k přetodnotsrtí ceirasö, skladby a prt^rsmové náplně kuftumích a«d realizovaných v obj-^u bvvaiýd’. S5an?ckých cadáren a

blízkém okoiá.

Věřte rry, že veškeiá kroky, «eré v fámd svv'ch feompstenci oním, moji jediný dl, 5 to, aby městská sst Praha 5 Ir^a ?h-o naše cocsn^' pf!]emn’ým

rTii^em pra žívat.

Děltuji 22 pochope^;.

S úctou.

fv^r, Penáte Zajicko'va

Teíefcíi: +420 25? Q0Ü 59Q
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Vše ledy směřovalo k tomu, že situace bude skutečně řešena, avšak pouze do doby než si iniciativy
HLUK Z PRAHY 4 vyžádala na základě zákona o svobodném přístupu k informacím veškeré informace
o stížnostech, apelech, připomínkách, jednáních atd. o hluku z Ledáren Braník a lo ve vztahu ke všem
představitelům Prahy 4.

Z odpovědi ÚMČ Prahy 4 ze dne 5.11. 2021 a ze sdělení ke stížnosti na postup při vy řizování žádosti
o informace ze dne 10. 11.2021 zn. 146/106/2021 vyplýv^á, že jediný kdo se na starostu Prahy 4 Irenu

v

Miclialcovou obrátil, byi inistostarosta MC Velká Chuchle Mgr. Martin Melichar:

A 1* f-.'» líiííist;! t ic-s

««p \~JS. iSít,»ÍJ,Kins’s < » »•«»

;í,' Ok®« J

v dalším bodě své stížnosti namítáte ''K tomu mámť zjišíéno. ze misío.skm)sía Pruhy 5 se na -shirmíku
Michalcovúti skmeáiě se siiirmsii ohráhi \ K této věci Vám sdělujeme, žc místostarosla Praliy 5
se skutečně na městskou část obrátil, ovšem jedná se o místostarostu Prahy 5- Velká Chuchle,
Mgr, Martina Melichara, jiné zahájené jednáni v léto záležitosti městská část Praha 4 neeviduje,
Olxlržeiiá infonnace oá Mgr. Manina Melicharu byla rovněž přiložcm) v emailu ze dne 16. 9. 2021
tof^íovně odeslán dne 5. 11.2(12!) v příloze s názvem ,./4é i06 2i)2Í P2I SiíémiM č 6 ,/!",

i .r*. '. ' R

Je tedy zcela zřejmé, že starostka Prahy 5 se na žádného představitele Prahy 4 tedy ani na
starostku Prahy 4 nemohla ve věci hluku z Ledáreu Braník obrátit. Na základě této poskytnuté
informace začala iniciativa HLUK Z PRAHY 4 pátrat potom, jak byl skutečně problém stovek občanů
s hlukem řešen výborem pro životní prostředí Prahy 5.
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Zc zápisu 25. zasedání Výboru životního prostředí dne 14. 10. 2021 vyplýv^á následující:

Úkol č. 3 - Stížnosti občanů na hluk z Prahy 4 - z bývalé ledárny
VŽP žádá
1) místostarostu Ing. Brože, aby zahájil jednání s MČ Praha 4 a Magistrátem hhm. Prahy o 

\4ivu hubeních produkcí v bývalé pražské ledárně a retenční nádrži v Praze 4 na vybrané 
části Praha 5.
Ing. Brož jednal o Síhjaa se starostkou MČ Praha 4. Praha 4 má též zájem o sníženi hluku. 
Další jednání se nekonala. V současné óobé již neb^y další stížnosti na hluk zaznamen^y. 
Pan Brož je tedy přesvědčen, že c^tření ke snížení hluku proběhla.
Úkoi splněn.

2) aby další postup konzultou! s hygienidcou stanicí hl. m. Prahy.

I Úkol fiž není aktuédni

i
I Poměr hlasování; 8/0/0

Z uvedeného zápisu Výboru životního prostředí vyplývá, že místostarosta Ing. Brož měl jednat s i) MČ 

Praha 4, ii) Magistrátem hlavního města Prahy iii) hygienickou stanicí hl. m. Prahy.

Pokud jde o jednání Ing. Brože se starostkou Prahy 4 Irenou Michalcovou, tak takové jednání 
ÚMČ Prahy 4 popřel.

Z dokumentu Výboru životního prostředí dále v)'plývá. že vzhledem k tomu. že UMČ Praha 5 neobdržel 

další stížnosti, je pan Ing. Brož přesvědčen, že opatření ke snížení hluku proběhla. Ing. Brož tedy vůbec 
nezjišťoval u obyvatelstva decimovaného hlukem jaký je skutkový' stav. ale postačilo mu, že na ÚMČ 

Prahy 5 nepřišla další stížnost a z toho usoudil přijetí protih tukových opatření a vyřešení problému 
stovek obwatel. Proto na další úkoly Již rezignoval.

Takový postup a závěr je pro nás šokující. Vůbec nechápeme, že může býť bez jakéhokoliv ověření u 
podatelů podnětu takto postupováno. Vše vzbuzuje důvodné pochybnosti o tom, že Ing. Brož sc 
starostkou Prahy 4 vůbec jednal, když ta jednání popřela. Překvapuje nás, že ÚMČ Praha 5 řeší problém 

okolo 60 petentů proti hluku z Manifesta na Knížecí tak, že paní starostka Zajíčková osobně řeší hluk 
s provozovatelem, avšak v případě hluku z festivalu v Ledárnách Braník kdy petici podepsalo 616 
petentů (desetinásobné množství občanů), není problém řešen.

Sdělujeme vám tedy, že problem rozhodně vyřešen není. Pokud jde o to, že stížnosti na ÚMČ 

Praha 5 nedocházejí, je tomu tak proto, že 616 stěžovatelů, které naše iniciativa zastupuje, čekalo 
na zprávu o řešení podnětu, která byl starostce UMČ Praha 5 zaslán již 3. 9. 2021. Odpověď 

starostky Praha 5 doposud 616 obj^'atei, které iniciativa zastupuje, neobdrželo! Stejně tak 
iniciativa neobdržela zprávu od Výboru životního prostředí, že podnět byl uzavřen tím, že Ing. 
Brož je na základě domněnky přesvědčen o přijetí protihlukových opatření.
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Sdělujeme vám, že byť nyní festival neprobíhá, má festival opět probíhat celé léto 2022. To si
nedovedeme vůbec představit. Žádáme vás tedy tímto opětovně, aby ŮMČ Praha 5 skutečně začal

situací řešit, a aby se písemně obrátil na vedení Prahy 4, Magistrát hlavního města Prahy a
hygienickou stanici, jak bylo Ing. Brožovi uloženo. Žádáme, aby paní starostka využila svoji

autoritu a jednala o situace se svým protějškem z Prahy 4 a stejně jako v případě Manifestu s
provozovatelem. Žádáme, aby bylo apelováno na Magistrát hlavního města Prahy, aby přijal

vyhlášku upravující pravidla pro pořádání veřejných hudebních produkcí ve městě, tak jak mu
doporučuje Ministerstvo vnitra ve své metodice’ a Národní referenční laboratoř pro komunální
hluk Ministerstva zdravotnictví.-

Především vás ale žádáme, abv s námi bylo z vaší strany komunikováno. Abv nám bvlo alesuoň
odpovězeno. Domníváme se. že máme nárok na základní slušné jednání.

Příloha: Petiční archy včetně komenláru dotčených obyvatel

S pozdraveni

za iniciati\oi Hl.lJK Z PR\HY 4

a petiční výbor

^ https://wwv^-smocr.cz/c.š/dnriQst/be2pecnQst/a/dooorucenv-D0Stup-v-pripade-konani-akci-tvDu-technDDaftv
^ https://vvwvi.'-hvEpraha.cz/dokumeniv/odbQrne-doooruceni-pro-reKLilaci-expozice-j!kiku-z-oroäükce-huäbv-

poradane ve venkovnim-pro£loru-2458 24S8 159,,1-html
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Iniciativa HLUK Z PRAHY 4

(dále také ,,Podatel'‘)

Magistrát hlavního města Prahy
Mariánské nám. 2/2,

110 00 Josefov

prosíředmcívini

Městská část Praha 5
nám. 14. řijna 1381/4

150 22 Praha 5
podatelnafqjpraha5 .cz

Kontrolní výbor zastupitelstva MČ Praha 5
Štefánikova 13 a 15

150 22 Pralia 5
vit.soIle(ř:fpraha5.cz

stcpan.raUaviV/;pralia5.cz

Odbor veřejné správy, dozoru a kontroly
náměstí Hrdinů 3

140 21 Praha 4
odbordkáfmvcr.cz

Česká televize

1) STÍŽNOST NA NTIČINNOST PŘI VYŘIZOVÁNÍ STÍŽNOSTÍ A PODNĚTŮ (MHMP,
MV, KONTROLNÍ VÝBOR MČ P5)

2) STÍŽNOST NA STROSTKU MČ PRAHA 5 A MÍSTOSTAROSTU ve smyslu

Stanoviska odboru dozoru a kontroly veřejné správy Ministerstv a vnitra ě. 11/2010
(KONTROLNÍ VÝBOR MČ P5)

vc věci absolutní nečinnosti řešení problémů týkajících se dlouhodobé hlukové zátěže z festivalu
LUCERNA MUSIC BAR OPEN AIR v ledárnách Braník na Praze 4.
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I.STÍŽNOST NA NEČINNOST

Dne 19. 11. 2021 odeslal Podatel mailem všem zastupitelům (Starostce, Výbor životního prostředí 
městské části a Oddělení kontroly a stížností. Odboru Kancelář tajemnice městské části) MČ Praha 5 

dokument označený Jako „Stížnost na neřešení problému stovek občanů“ (dále také Jen „Stížnost“). 
Přijetí Stížnosti bylo potvrzeno dne 19. 11.2021 panem Mgr. Marošem Čislákem, vedoucím oddělení 

kontroly a stížností.

Důkaz:

• Mail Mgr. Maroše Čisláka ze dne 19. 11.2021 - příloha č, 1

• Stížnost na neřešení problému stovek občanů - příloha č. 2

Podstatou Stížnosti byla skutečnost, že Již 3. 9. 2021 byl odeslán starostce a všem zastupitelům MČ 

Praha 5 podnět k řešení problémů stovek občanů s dlouhotrvající zcela nepřiměřenou hlukovou zátěží 
z hudebního festivalu LUCERNA MUSIC BAR OPEN AIR v Ledárnách Braník na Praze 4.

1) Do dnešního dne neobdržel podatel podnětu přes opakované výzvy odpověď na svůj podnět ze 
dne 3. 9. 2021, jak byl podnět vyřešen.

2) Do dnešního neobdržel podatel Stížnosti odpověď na svoji Stížnost ze dne 19. 11,2021.

K tomu uvádím následující zásadní skutečnosti.

]) Plně odkazuji na text Stížnosti, který obsahuje zásadní informace o pochybeních spočívající 
v ignorací úřadníků MČ Praha 5 a to zejména starostky Mgr. Renaty Zajíčkové, místostarosty 

Ing. Lubomíra Brože (viz. důkaz výše).
2) Ke dni podání podnětu ze dne 3. 9. 2021 měla petice hlukem trpících občanů přes 300 podpisů. 

V době odeslání Stížnosti měla petice 616 podpisů a k dnešnímu dni má petice 679 podpisů.* 

Všichni tito občané, z nichž značnou část tvoří občané Prahy 5, Jsou několik měsíců ze strany 
UMČ zcela ignorováni.

3) Část ob>'vatel Prahy 5 podepsalo čestná prohlášení, kde uvádějí, že značnou intenzitou hluku 
dochází k porušování zákonů ČR ze strany pořadatele, zejména ust. § 1013 zákona č. 89/2012 

Sb., (občanský zákoník) o zákazu vnikání hlukových imisí do Jejich nemovitostí. Stejně tak 

obyvatelé Malé Chuchle, jejichž místostarosta se na starostku Prahy 5 obrátil v této věci 
s žádostí o spolupráci při řešení problému. Bohužel i on byl ze strany .starostky ignorován.

4) Na území Prahy 5, konkrétně v lokalitě tzv. Starého Barrandova bylo provedeno měření hluku 
z hudebního festivalu v ledárnách Braník a to mimo Jiné ve dnech 18. 8., i 8. 8. a 2. 9. 2021. 
Měření provedla renomovaná společnost EKOLA Group, s.r.o., která vytxořila akční plán pro 
snižování hluku pro aglomeraci Praha (2019). Z protokolů o měření vypl^-vají tyto zcela zásadní 
skutečnosti:

httDs://www.petice.com/protestujeme proti konaní koncert v objektu bvvalvch ledáren a v oputne nadr
i pod elezninim mostem v braníku z dvodu enormního hluku v zastavne oblasti
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Oblázek č. 4. Grafické zmzoniěaihoduíovéhoměi-eml.i.f rvimsíéBíěieni Ml IS. 8. 2021
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z grafu Je zcela zřejmý znatelný nárůst hluku v době produkce oproti zbytkovému hluku. Jsou 
znatelné dokonce i jednotlivé skladby a pokles hluku mezi nimi. V závěru protokolu měření je jasně 

uvedeno:

Nicménéje nuíró konstatov^í fakt, že dle nařÍ25ení č. 272/2011 Sb. o ochraně před nepříznivými 
hluku a vibrací, §2, písni, b) je hudba vždy hlukem s tmiovými složkami.
Hluk 5 tónovými složkami je pro člov^a z hlediska zdraví velmi nepnjaimý a rušivý íioto se v naří- 
zeoi vlády' c. 272^2011 Sb. jak v chráněném vnitrním p«t>stom (§11, odsí.2), tak v chránéEém v^ikovnim 
prostoru (§12, odst.3) v^ždy na hluk s tónovými slož^ú i^latňuje korekce -5 dB, tzn. přísnější limitní 
hodi«3ty. Elektronicky zesífov^anš živá hu<S?a navíc geoemje vvmzaé frekvenční slo^ na nízkých kmi
točtech. tzv'. které ^ llrí sa větlí vz^tenosti a vzhledem k jejich vlnové (tóice podstatné snadněji
pronikají i d)vodovýim fasádami diréněných otjekíft do jejich v^mtmích proste»- a následně riBÍ jejich 
obyvatele i v těchto vmitřnich prostcaách.

PíAud by'chom tedy m místě měřeni Ml námi naměřené hodnoty po odečteni korekcí m octe 
a na zbytkový Muk pomvnaii se záMadní limitm hodnotou La^ r ■* í w = 50 <fö. která je základm lamini 
hoditotou pro V'fiechny typy ^rojů a d«mí dobu, potom lze konstatovat, že hudební fsodukce v areálu 
Lwana Music Bar C^ea Air ok^iou müt a být obtěžující pro okolí, neboť hextooty překračují i tího 
zákisdtai limitní hrkotu, a to i bez i^laín^ korekce -5 dB na tónový hluk.

Pro ^dnéjŠí odčítači uvádíme srovmávací tabulku zjištěných hodnot ve vztahu k limitním hodnotám 
dieNVč.2?2./2011Sb.;

Ptr|*i.{rntrittou ilHiisi I T iiniMii hnHn«>u pij
Idutiii.-'|tti( it"> pu:'>l'<]ii I upLrtiPiii Uoiehc." ■ 

7. Sfi
uv.UMan:

I ini tniuKvii'«b'Zku ' liimini hudiioi'
n’:t*ifA

mci'erii i .t r.t* iitěiem __
M»uo

I

lUh loB)i..*r*r?-ífeíd0|

4-8,955,9IS. 8, 2021
2S. 8. 2021 45 + 5,2MI 50,2

+ 6,02.9. 2021 5Í,0
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1 přepočtená hodnota na dobu působností 8h (tedy značně snížená oproti naměřené) vykazuje až
téměř 9 dB nad původní normou.

5) V lokalitě tzv. Starého Barrandova žije občan, kter>’Je těžce nemocen a potřebuje ke své léčbě
klid. Z uvedeného protokolu o měření je zřejmé, že přímo do jeho nemovitosti by! směřován
hluk z hudebního festivalu až v intenzitě až 70 dB.
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i další občané popisuji v polici zdravotní problémy v souvislosti s hlukovou zátěží, např;

Praha , česká
republika

2021-

09-0e
Podepíjuji. protože mne a moji rociinu
nesneiiíeiné obiěžuie večerní hlasná
huöebni produkce, kteráje slyšet i p-'es
trojité okna s fc-vsiimím tésnénítn, a
neumožňuje nám kvžíiíri! odpočinek a
spánek. Oba s manželem se léčíme s
neí%7 14 lety syrt, premiant na
osmiletém gymnáziu má též velké
problémy se spantem, A to nemluvím
o nemožností ve večetřsfch hodinách
pobývat na zahradě sama či s přáteli...
Velmi vjTazné nám to oviivňuje kvalitu
bydlen! a života vijbec. Proč se tyto
pi ezentáce itekorraji dál od obydlenj-ch
čtvrá, nechápu? Na-ac voda ve Vltavě
zvuk pnrrrct nese...
Pevně doufám ve vyřešeni toítotc

Praha . Česká
republ'ka

583 2021-
10-2B

V Braníkujsem bydíela rok a této bylo
přišetně, Teďjsem se přestěhovaia. aíe
chápu zoufalství těch, co v Bj-aníku
bydk s podpoaiji ukončeni produkce.
Je to psychicky nesmírné náročné.

Důkaz:

• Petiční archy včetně komentářů trpících občanů - příloha č. 3
• Čestná prohlášení - občanu Prahy 5 a Malé Chuchle - příloha č. 4

II. STÍŽNOST NA STROSTKU MČ PRAHA 5 A MÍSTOSTAROSTU

Starostka MČ Praha 5 několik měsíců zcela ignoruje podněty občanů týkající se hlukové zátěže
z festivalu v Ledárnách Braník. Přes upozornění i opakovaná podání se starostka
neobtěžuje na podněty či stížnosti odpovídat a občany ignoruje.

Místostarosta Ing. Brož byl pověřen Výborem životního prostředí, aby situaci řešil věc vyřešil tím, že
konstatoval, že stížnosti již nechodí, a proto je přesvědčen, že protihluková opatření proběhla. Ing. Brož
nekontaktoval stěžovatele a podatele ani situaci žádným jiným způsobem neprověřil, proste a jednoduše
se na problém „v^-’kaslaC.

Tímto (nejjcdnáním došlo k ignorování stovek občanů, mezi kterými jsou nemocní lidé. Neřešení
závažné situace se mohlo projevit na jejich zdravotním stavu, Jde tedy o velmi závažnou situaci.

O to více nás překvapuje, že místostarosta (zastupitel a radní) Ing, Brož má evidentně velké množství
času, neboť s funkcí místostarosty stíhá kumulovat funkci poslance a být členem několika výborů a
podvýborů po.síanecké sněmovny. Dále je Ing. Brož i zastupitelem hlavního města Prahy a členem
výborů pro i) kulturu, ii) bezpečnost, iii) dopravu), Do toho se aktuálně Ing. Brož stal členem mnoha
facebookovych skupin v okolí Prahy 5 a má evidentne Čas i na monitoring těchto skupin. O to větší
překvapením je, že na vlastní trpící občany mu již čas nezbývá.
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Ve věei slížnosli na chování Mgr. Zajíčkové a Ing. Brože výslovně žádám, aby bylo postupováno ve
smyslu Stanoviska odboru dozoru a kontroly veřejné správy Ministerstva vnitra č. 11/2010. V této
souvislosti žádám, aby mi byla zaslána pozvánka na příslušné jednání kontrolního výbom, kde bych po
odhlasování své účasti rád prezentoval rozhořčení stovek ignorovaných občanů.

Pouze pro dokreslení situace uvádím, že ignorování vlastních občanů ze strany MČ Praha 5 je zřejmě

veřejně známou skutečností, neboť pokud jde o hudební festival v Ledárnách Braník, tak podium
festivalu mělo býá původně směřováno do lokality tzv. starého Braníka. Když to zjistil místostarosta
Prahy 4 Bc. Michal llroza, vypravil se za pořadatelem a domluvil s ním otočení podia směrem na Prahu
5, tedy především na občany tzv. Starého Barrandova. Místostarosta Mroza zřejmě věděl, že vedení MČ

Praha 5 své občany ignomje, a tak se jich nikdo nezastane. Zřejmě proto nemá místostarosta Hroza
problém se s takový^m přístupem veřejně pochlubit. V časopise Tučňák na straně 8, k tomu místostarosta
Bc, Hroza uvádí:

„Jednáním s pořadatelem této akce se mi minulém roce podařilo dosáhnout toho, že bylpřepracován
plán festivalového areálu a pódium bylo orientováno místo pihodně zamýšleného směru na rezidenční
zástavbu v Braníku a Podolí na opačnou stranu, kde převládá volnočasová zástavba s minimálním
počtem rezidentu Prahy 4 “

Důkaz:

• Online vy'dání časopisu Tučňák č. 2/2022 dostupné na https://www.pralia4.ez/''tile/Jhí51 /TUC^
2022-02-UN()R.pdť

za iniciativu HLUK Z PRAHY 4

a petiční výbor


